
SR ALCALDE‐PRESIDENT DE L’AJUNTAMENT DE NOVELDA

PREGUNTES  ORALS  FORMULADES  PEL  GPM  COMPROMÍS  PER  NOVELDA  AL  PLENARI 
ORDINARI DEL 3 DE NOVEMBRE DE 2015

1.‐  La  Sra.  Portaveu del  PSOE diu que ens  troba a  faltar  en algunes  Juntes de Govern  Local, 
tenint  en  compte  que  nosaltres  no  cobrem  salari  de  l’Ajuntament  i  que  hem  de  treballar, 
pensen vostès traslladar estes juntes en horari que garantisca la nostra presència?

2.‐  Sra.  Regidora  de  Benestar  Social,  davant  la  situació  extrema  que  patim  (vora  35%  dels 
valencians i valencianes per davall del llindar de la pobresa i més del 20% d’atur), ha presentat 
este Ajuntament l’adhesió d’ajudes de l’Excma. Diputació d’Alacant per a Plans d’Emergència 
Social,  publicat  el  passat  mes  d’octubre?  En  cas  afirmatiu,  en  què  consisteix  el  programa 
presentat?

3.‐  Sr.  Alcalde,  va  assistir  algun  regidor  de  l’equip  de  govern  a  la  fira  Municipàlia 
d’equipaments i serveis municipals que tingué lloc a Lleida entre el 13 i el 16 d’octubre?

4.‐ L’informe del 21/7/2012 de Secretaria, Intervenció i Tresoreria fa referència a la sentència 
del Tribunal Suprem del 28/9/1987. Ens poden dir a quina sentència en concret es refereix?

5.‐ Després de la caiguda de dos pins al Passeig dels Molins (i en altres llocs de Novelda) per les 
pluges  del  dilluns.  Han  pensat  fer  un  estudi  o  prendre  alguna  mesura  per  a  garantir  la 
seguretat dels veïns i veïnes en el futur?

Novelda, a 3 de novembre de 2015

Signat: Carles Sala Penalva, portaveu adjunt GPM Compromís per Novelda


